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Innkalling til møte i FAU ved Fevik skole 

Tid: Mandag 3. februar 2025 kl. 18:30-20:00 

Sted: Personalrommet, inngang øvre skolegård 
 

Referat 
 

Fevik skole 03.02.25 

Til stede:  
2. trinn- Linn, 

3.trinn- Marit 

4. trinn- Ingrid 

5.trinn- Atle 

7.trinn- Hege Beate 

8.trinn- Marie 

9. trinn- Tor Asbjørn 

10.trinn- Charles 

Rektor Roald Abrahamsen 

 

Ikke til stede:  
1.trinn- Silje  

6.trinn- Nathalie 

 

 

Saker: 
 
1/25: Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 

 

2/25: Godkjenning av referat 
Er det noen som har noe til eventuelt? 

 

3/25: Informasjon om Sør-fondet 

Marit har sendt søknad på vegne av FAU etter møte med kommunen med tanke på å forbedre nedre 

skolegård.  

Negativt fra stiftelsen Sørfondet, da de ikke gir til lovpålagte offentlige oppgaver. 
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Kommunen søker fylket om midler til å utbedre skolegården og området rundt. Aktivitetspark er et 

forslag. 

Fra da skolen var i midlertidige brakker i Randviga, ble det avsatt midler til uteområdet der. Disse 

midlene ble ikke brukt, og det ønskes at det søkes om å omdisponere disse midlene til nåværende 

skolegård. 

Hvilke ulike fond kan vi søke fra? 

- Å- fondet 

- Ulike banker, Sparebanken Sør, Agder Sparebank, Lillesand Sparebank m.fl. 

- Tomafondet, frist 1.mars 

Marit holder det litt varmt. 

 

4/25: Hjertesone 
Kommunen er positive til dette. 

Vi må lage en Hjertesoneplan og hva må gjøres under utarbeidelse av denne. 

- Skolens og dens areal er for elevene. 

- Møte med skolen om trafikksikkerhetsansvarlig, Wenche H , sammen med FAU, oppvekstsjef og 

rektor? 

- Møte med fylke, da Sømsveien er fylkesvei, og vil inngå i Hjertesonen. 

- Må ha et innhold, alt droppsoner utenfor skolens område. 

o Avtale med Fevik senter- lage et kart med tegninger 

▪ FAU har møte med Fevik senter. 

o Veveritomta ved omsorgsboliger. Areal disp til å kunne sette av barn. 

o Omdisponere skolens p-plass Sømsveien, kun for besøkende inntil 2 timer 

o Alternative plasser for skolens ansatte 

▪ P-plass Storesand, Stadion, grusplass bak Feviktun, (forslag) 

o Skiltplan- kommunen overtar ansvar for vedlikehold. 

- Involvere skolen og elevene for eierskap 

- Holdningskampanje for både elever, ansatte og foresatte. 

- Oppfordring til at ansatte sykler. Det er mulig å søke midler til sykkelskur. 

- Skolen oppfordres til å få oversikt over areal som blir ledig rundt skolen for evt. utvidelse av p-

areal for ansatte. 

Gruppe for å gjøre ferdig søknaden til neste FAU- møte: Ingrid og Atle 

 

5/25 Informasjon fra SU og SMU 
Ikke noe møte siden før jul. 

SU og SMU er nå slått sammen og omgjort til medvirkningsutvalg, MVU.  Dette er i følge ny forskrift om 

skoleregler og skoledemokrati i Grimstad kommune.  

De samme representantene og virkningsområde. 

Neste møte er 25.mars. (jfr oppsatt plan) 
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6/25 Informasjon fra KFU 
Kommunen har gjennomført flere kutt etter nyttår. Bl.a får ikke skoleansatte betalt for å gå i tog 17.mai. 

FAU tar ikke ansvar for å 17.maitog i byen. 

KFU vil sammen gjøre en slutning sammen med de andre FAU i byen på hva som blir veien videre. 

FAU støtter demokratiet. 

Omdømmetap og de svake barna det går det ut over. Barn i ressurssvake hjem kan bli sittende hjemme 

17.mai siden det er ingen lærer som savner de. 

Sikkerheten svekkes- foresatte kjenner ikke alle barna og evt. barns utfordringer. 

Det er ingen kommuner rundt Grimstad som har vedtatt dette kuttet, selv om økonomien ikke er noe 

bedre i nabokommunene. 

 

Nettside fra frivilligsentralen; vifritid.no  

Dette er en oversikt over aktivitetstilbud for barn hvor mye er gratis, men det er mulig å søke om støtte 

til de aktivitetene som har kostnader. Legge ut nettsiden på de ulike trinns FB-sider? 

 

7/25: Økonomi 
Regnskapet for 2024 er ikke helt klart ennå, men vi har et klart merforbruk. Skolen har ikke fått 

totaloversikt over alle kuttene som har tredd i kraft fra 1.1.25.Det jobbes kontinuerlig med kutt. Det vil 

også bli en del omorganisering fremover, spesielt på ungdomstrinnet. Vi må også se på romsituasjonen 

og endringer i forhold til dette for å tilpasse ny organisering.  

Det blir flere kutt både i inneværende skoleår, og i neste skoleår. Det tilstrebes å unngå oppsigelser, og 

ved naturlig avgang vil det i utgangspunktet ikke settes inn erstatning, men vi vil vurdere situasjonen 

fortløpende. Det er en krevende prosess.  Kuttene i bemanning vil blant annet påvirke lærernormen ved 

skolen fremover.  

Kostpenger SFO – tilbakemelding fra noen foresatte om kostpengene og spørsmål om det samsvarer 

med det som serveres. Er pengene «øremerket»? 

- Ja, pengene som betales inn fra barn tilhørende barn ved skolen går til Fevik skole og går til mat. 

Noe av det kostpengene går til:  

o Varmmat en gang i uka, og av og til mer (lapskaus, suppe mm) 

o Yoghurt noen dager i uka. 

o Frukt hver dag 

o Varm turmat. 

o Hjemmebakst 

o Ekstra «kos» ved spesielle anledninger; vafler, lapper mm. 

o Bakegruppe i 4.kl.-klubben 
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8/25 Avvik ved Fevik skole 
Det meldes kontinuerlig i QM+ av ansatte og fra ledelsen. Det varierer i omfang og innhold. Noe av det 

som meldes er bla.: Ved frafall av timer/ ITO, Vold og trusler, lite på ungdomstrinnet, mer på 

barnetrinnet 

 

9/25: Nytt fra trinnene 
 

1. trinn: 

2. trinn:  

3. trinn:  

4. trinn: SFO; manglede info ut om bl.a. planer- mye er ordnet opp. 

5. trinn: 

6. trinn:  

7. trinn: Når er det tenkt møter og info for overgang til 8.trinn? Foreldremøte april/mai. 

8. trinn: 

9. trinn: 

10. trinn: 

 

10/25: Språkbruk på skolen 
Utsettes til neste møte. 

Tilbakemeldinger om mye banning og krenkelser i språket blant barna. Foreligger det noe reglement? 

Hvis ikke, kan vi lage det? Foreslå for lærerne å ha det oppe på foreldremøter? 

 
11/25: Skolebilder  
Utsettes til neste møte. 

Mulighet for søskenbilder og gruppefoto (ungdomsskolen) 

 

12/25: Barnevakten 4.-5. trinn 
Søkt via Altibox-fond. 

Vi er for mange for å ta begge trinn på en gang 

- Sponses ett trinn og 20% rabatt på møte nr.2. 

 Foreldregruppa for de aktuelle trinnene må organisere dette.  

- Foreldrekontaktene får i ansvar for å møte opp og ta imot de som kommer fra «Barnevakten.» 

Ingrid og Alte har fullmakt til å avtale dato med Barnevakten. 

 

Eventuelt 
Utsettes til neste møte- Skoleball: Innspill om skoleball for hele ungdomsskolen. Relevant for FAU eller 

bør det tas på trinnenes foreldremøter? 
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MOT-arrangement. 

- U-trinnet skal få besøk av MOT-drømmeturné 4.mars. Dette er et flott opplegg.  

o FAU er spurt om å sponse med boller etter opplegget i Hallen. Dette er vi positive til. 

▪ Rektor hører med kantina om pris. 

▪ Marit hører evt. med Bergshaven 

o Stort arrangement i Fevikhallen med ulik underholdning, foredrag og break-dance 


